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Από το υπ’ αριθ. 4/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 120/99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Αναβολή λήψης απόφασης επί του 1ου 
θέματος «Εκδοση απόφασης Δ.Σ σχετικά 
με εισήγηση 7ου Σ.Σ. για καθορισμό 
θέσης τοποθέτησης περιπτέρου του Γ. 
Σουγιουλτζή». 
 

 
       Σήμερα 15 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Aναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Μενέλαος  Ποτουρίδης  και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών 
βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Ι. Κουρουζίδης  Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Μ. Γαβρίδης  Ε. Λελεκάκης  
3. Κ. Πουλασουχίδης  Κ. Γκαβαϊσές   
4. K. Aσλάνογλου  Ν.Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης  Π. Αγαθαγγελίδης  
6. Δ.  Πέτκος    
7. Κ. Κόλβατζης    
8. Κ.  Βαφείδης    
9. Γ. Ουρσουζίδης    

10. Σ. Γεωργιάδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης   Πάρεδροι 
12. Π. Πιτούλιας                    --- 
13. Α. Κεσίδης    
14. Α. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 123/99 
15. Α. Ταραλάς απόφασης     αποχώρησαν     οι    κ.κ.    Σ. Παναγιωτίδης,  
16. Χ.  Σκουμπόπουλος Θ.Σιδηρόπουλος. 
17. Χ. Γεωργιάδης        Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  124/99  απόφασης 
18. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν    οι κ . κ.    Ι. Κουρουζίδης,    Κ. Κόλβατζης, 
19. Σ.  Παναγιωτίδης Ε.Σοφιανίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
20. Λ. Τσαβδαρίδης      Κατά    τη    συζήτηση  της  υπ’  αριθ.125/99 απόφασης 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος προσήλθε  ο κ. Γ.Μανακούλης. 
22. Ε. Σοφιανίδης  
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από Σεπτέμβριος 98 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με το υπ' αρ. 2804/6-8-98 έγγραφο και σύμφωνα  με τις 
διατάξεις  του άρθρου 10 του Ν.1416/84 η Νομαρχιακή  Αυτοδιοίκηση Ημαθίας 
ζητάει την εισήγηση του Δημοτικού Συμβουλίου,προκειμένου να εξετασθεί η 
δυνατότητα  χορήγησης άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου  στον κ. Σουγιουλτζή 
Γεώργιο, στην προτεινόμενη απ' αυτόν θέση, επί της οδού Στρατού (παραπλεύρως 
στο ζαχαροπλαστείο Παγούρα). 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο με την αριθ. 488/91 απόφασή του μεταβίβασε την 
αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα Συνοικιακά Συμβούλια του Δήμου. 
 Το 7ο Συνοικιακό Συμβούλιο με το αριθ. 29/10-9-1998 πρακτικό του μας 
γνωρίζει ότι στην περιοχή των Εργατικών κατοικιών η προτεινόμενη θέση δεν είναι 
κατάλληλη για τους εξής λόγους: 
α)Παρουσιάζεται  μεγάλη  κίνηση αυτοκινήτων/ περιφερειακή οδός Λεωφ. Στρατού 
β)ότι υπάρχει  κίνδυνος να δημιουργηθούν ατυχήματα επειδή σταθμεύουν αυτοκίνητα 
μπροστά στα καταστήματα Παγούρα-Γαλακτοπωλείο και στην Καντίνα γ)η 
αποδοτικότητα του περιπτέρου θα είναι περιορισμένη, επειδή λειτουργούν τέσσερα 
καταστήματα καπνοβιομηχανιών προϊόντων στην περιοχή αυτή προτείνει να 
τοποθετηθεί στην περιοχή που πρόκειται ν' αναγερθεί το νέο Σχολικό Συγκρότημα 
(στο ΟΤ 676). 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης, Δημαρχεύων :Οι αποφάσεις των Σ.Σ. συνήθως  δέσμευαν ηθικά 
και το ΔΣ. Πράγματι στη Λ.Στρατού είναι δύσκολο διότι έχει βεβαρημένη 
κυκλοφοριακή κίνηση και είναι δύσκολο να στηθεί ένα περίπτερο . Επί πλέον σε πολύ 
λίγο χρόνο  που θ' αρχίσει ν' ανακατασκευάζεται η οδός Πιερίων η Λ.Στρατού θα 
δεχθεί περισσότερη κίνηση. 
 Επομένως η θέση της διοίκησης του Δήμου είναι να συνταυτιστούμε με την 
απόφαση του ΣΣ,να μας φέρει ο αιτών μία άλλη πρόταση προκειμένου να 
τοποθετήσει το περίπτερό του, ενδεχομένως να βρει μέσα  στον οικισμό ή κάπου 
αλλού για ν'αποφασίσει  το ΔΣ εκ νέου. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :1)Οι άλλες 4 άδειες ανήκουν σε ανάπηρους ή σε κατ/ματα 
ψιλικών; 2)Είναι ο πρόεδρος του Σ.Σ. εδώ να μας εξηγήσει τους λόγους που 
αναφέρονται στην απόφαση του Σ.Σ; 
 Πρόεδρος :Είναι εδώ ο πρόεδρος του ΣΣ της 7ης Συνοικίας; Όχι. Υπάρχει η 
εισήγηση. 
 Ουρσουζίδης :Υπάρχει τεκμηριωμένη πρόταση από την τεχνική υπηρεσία του 
Δήμου για το θέμα κυκλοφορίας των αυτ/των στην οδό αυτή; 
 Πουλασουχίδης:Αυτό που ξέραμε από την θητεία μας στο προηγούμενο Δ.Σ., 
ήταν ότι απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Σ.Σ. της περιοχής. Που σημαίνει ότι χωρίς 
να συμφωνεί το Σ.Σ. δεν μπορεί το Δ.Σ. ν' αποφασίσει διαφορετικά. Αλλαξε τίποτα 
σ΄αυτό; 
 Κόλβατζης :1)Τα καπνοπωλεία που υπάρχουν εκεί νομιμοποιούνται να 
πωλούν καπνό στην περιοχή;2)Τα υπάρχοντα καπνοπωλεία παρεμποδίζουν την 
κυκλοφ. κίνηση;3)Το πρόβλημα θα δημιουργηθεί μόνο εφόσον το περίπτερο 
τοποθετηθεί εκεί; Τα άλλα δεν εμποδίζουν; 
 Κουρουζίδης :Εχουν ενημερωθεί οι δημότες από την απόφασή μας ότι δεν θα 
δώσουμε άλλη άδεια σ΄εκείνη την περιοχή; 



 Ποτουρίδης :Κε Κουρουζίδη, δεν υπήρχε τέτοια πρόθεση ούτε υπάρχει τέτοια 
απόφαση. Απαγόρευση για τοποθέτηση περιπτέρου υπάρχει μόνο για τους 3 
κεντρικούς δρόμους της πόλης. 
 Δεν γνωρίζουμε τον αριθμό των υπαρχόντων καπνοπωλείων. Αυτά 
αναφέρονται στην εισήγηση του ΣΣ. Ούτε η υπηρεσία ανέλαβε να διερευνήσει. 
 Δεν υπάρχει τεχνικά εμπεριστατωμένη έκθεση από την τεχν. υπηρεσία γιατί 
αυτή δεν απαιτείται. 
 Το ΔΣ έδωσε με την αρμοδιότητα αυτή στα ΣΣ τα οποία όμως επειδή δεν 
έχουν νομική υπόσταση δεν μπορούν να έχουν αποφασιστική αρμοδιότητα. Εξ' αυτού 
γνωμοδοτούν προς το ΔΣ το οποίο ηθικά δεσμεύτηκε απέναντί τους να εγκρίνει καθ' 
ολοκληρίαν τις αποφάσεις των ΣΣ για την τοποθέτηση περιπτέρων. 
 Αν παρεμποδίζουν τα άλλα καπνοπωλεία δεν το γνωρίζω. Την προσωπική μου 
γνώμη σας την είπα. Στο νέο τεχν. πρόγραμμα θα υπάρχει μέριμνα για τη διάβαση 
των πεζών διότι αυτή είναι αδύνατη και ειδικά των παιδιών που πηγαίνουν στο 7ο και 
11ο Σχολείο. Επί πλέον στην περιοχή έχουν εκδόσει άδειες  2  πολυκαταστήματα. 
Καταλαβαίνετε για ποιο δρόμο μιλάμε. 
Το περίπτερο προφανώς θέλει να πάει εκεί προφανώς θα θέλει να πάει εκεί να 
δουλέψει όχι με τους κατοίκους της περιοχής, εάν θέλει μπορεί να πάει όπως είπα 
μέσα στον οικισμό και υπάρχουν αρκετές πλατείες γι αυτό, αλλά από τους 
περαστικούς με τα αυτ/τα. Πάνω σ΄αυτό νομίζω ότι πρέπει το ΔΣ να προβληματιστεί. 
 Πρόεδρος :Κε Σουγιουλτζή θέλετε να πείτε κάτι πάνω σ' αυτό; 
 Σουγιουλτζής :Κάποιος από το ΣΣ της περιοχής έχει συμφέροντα. Τίποτα 
άλλο δεν θέλω να πω. 
 Πρόεδρος :Τι εννοείτε; 
 Σουγιουλτζής :Ότι έχει συμφέροντα από κάποιο περίπτερο που υπάρχει εκεί. 
Χωρίς άδεια. 
 Πρόεδρος : Ερωτήσεις προς τον κ. Σουγιουλτζή υπάρχουν; 
 Κουρουζίδης :Αυτή τη στιγμή κάνετε μία καταγγελία.  Επηρεάστηκε δηλ. η 
απόφαση του ΣΣ από έναν συν. σύμβουλο που έχει συμφέροντα; 
 Σουγιουλτζής :Ναι. 
 Γαβρίδης :Είστε κάτοικος αυτής της συνοικίας; 
 Σουγιουλτζής :Όχι. Εχω ένα κατ/μα παρακάτω. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Η διαδικασία για την χορήγηση άδειας καπνοπωλείου είναι 
γνωστή.Ο πολίτης έχει δικαίωμα να ζητήσει τη θέση κι εφόσον αυτή δεν αντίκειται 
στην παλιά απόφαση του ΔΣ σχετικά με τις απαγορεύσεις θέσεων το θέμα προχωράει. 
Το ΣΣ ξεπέρασε τις αρμοδιότητές του και λύνει θέματα κυκλοφοριακά και 
οικονομικά. Προηγούνται οι ανάπηροι. Εάν τα άλλα 4 κατ/ματα τα έχουν κάποιο 
συμπολίτες μας νομίζω ότι δεν δικαιούνται άδεια. Μου κάνει εντύπωση πως σε μία 
μικρή περιοχή έχουν τέτοια άδεια 4 κατ/ματα. Ο νόμος προβλέπει απόσταση μεταξύ 
τους 200 μ. 
 Ν΄αναβληθεί το θέμα, να γίνει έρευνα σε ποιους ανήκουν οι άλλες άδειες και 
το ΣΣ να συνεργαστεί με τον συμπολίτη μας για να βρουν την κατάλληλη θέση αν όχι 
επί της Λ.Στρατού σε κάποια κοντινή πάροδο. Δεν πρέπει να μπαίνει το Σ.Σ. και το 
Δ.Σ. σε θέματα  οικονομικά. 
 Ακριβόπουλος :Διαφωνώ με την εισήγηση του ΣΣ διότι δεν είναι στη σωστή 
βάση. Δεν πρέπει να μπαίνει σε οικονομικά θέματα. Προτείνω την αναβολή. 
 Ουρσουζίδης :Όταν επιβάλλεται να έχουμε μία τεκμηριωμένη πρόταση για 
κυκλοφ. θέματα  να έρχεται έκθεση από την τεχν. υπηρεσία. Οι αμφιβολίες μου για τη 
χορήγηση άδειας έχουν να κάνουν με την ασφάλεια που παρέχουμε στους πολίτες 
μας. 
 Σοφιανίδης :Να υπάρχει μία έκθεση από το Τμήμα Τροχαίας αν υπάρχουν 
κυκλοφ. προβλήματα. Στο εξής θα πρέπει να συνοδεύουν τέτοια θέματα. 



 Πουλασουχίδης:Θα περίμενα από το Σ.Σ. να πει αιτιολογημένα ποιες άδειες 
είναι, ποιοι τις έχουν, πού είναι αυτές για να κρίνουμε αν καλύπτονται οι   
καπνιστικές ανάγκες της περιοχής. Θα ήθελα και την άποψη του Σ.Σ. για την 
ασφάλεια της κυκλοφορίας γιατί ο νόμος αναφέρει ότι σε περίπτωση αλλαγής θέσης 
ενός περιπτέρου απαιτείται και  γνωμοδότηση της Τροχαίας σχετικά με την ασφάλεια 
της κυκλοφορίας των οχημάτων και πεζών. Είναι ένα στοιχείο αυτό που θα πρέπει να 
ληφθεί υπόψη από άποψη σκοπιμότητας για να διαμορφώσουμε άποψη. 
 Προτείνω την αναβολή του θέματος, να πάει στο ΣΣ το οποίο αιτιολογημένα 
θα εισηγηθεί την αποδοχή ή όχι του αιτήματος όπως ανέφερα παραπάνω. 
 Κόλβατζης :Εχω καλυφθεί από τους προλαλήσαντες συναδέλφους. Στο θέμα  
όμως του κατά πόσο το Σ. Σ. έχει την απόλυτη αρμοδιότητα να εκφράζει τη σύμφωνη 
γνώμη για την θέση  φαίνεται απ' το ότι υπάρχει κάποιο έλλειμα στην εισήγησή  
του.Άρα ορθώς το Δ.Σ.  κριτικάρει και αναβάλλει το θέμα. Είμαι υπέρ της αναβολής 
με την έννοια ότι θα έρθει τεκμηριωμένη εισήγηση. Επί πλέον θα πρέπει να σεβασθεί 
η γνώμη και η επιθυμία του αιτούντα να τοποθετηθεί περίπτερο στη συγκεκριμένη 
περιοχή χωρίς να δημιουργούνται ζωτικά προβλήματα κυκλοφοριακά ή όποια άλλα 
κρίνει το Σ.Σ. Να ληφθεί υπόψη ότι υπάρχουν και  διατεταγμένα συμφέροντα 
ενδεχομένως από μέλη του Σ.Σ. σύμφωνα με την καταγγελία του ενδιαφερομένου 
κάτι που ενδεχόμενα να επηρεάσει και τη μελλοντική του απόφαση. Ας το λάβει 
υπόψη και αυτό το Δ.Σ. 
 Κουρουζίδης :Απ' όσα  ακούσαμε, φαίνεται ότι η εισήγηση του Σ.Σ. είναι 
αόριστη σε θέματα που θάπρεπε να είναι συγκεκριμένη και ειδική σε θέματα που δεν 
άπτονται τις  αρμοδιότητάς του. Γι΄αυτό θα προτείνω να σταλεί σε όλα τα Σ.Σ. αυτό 
που συζητάμε σήμερα.Όταν μιλάνε για  ασφάλεια κι έχουν προβληματισμό να ζητάνε 
να συμπεριλάβουν στην πρότασή τους τους αρμόδιους φορείς. Δεν μπορούμε να 
κρίνουμε πάνω σε τέτοια θέματα. 
 Ένα θέμα που πρέπει να βάλω προς τον ενδιαφερόμενο, μετά την καταγγελία 
σας στο Δ.Σ. αυτή την καταγγελία να την κάνετε ονομαστικά προς το Σ.Σ., προς το 
άτομο που έχετε στο μυαλό σας, ώστε από μόνο του να κρίνει ή αν δεν κρίνει, να 
κρίνουμε εμείς πόσο σκόπιμο  είναι μία τέτοια απόφαση. Πρέπει νάχουμε εμείς αυτές 
τις ασφαλιστικές δικλύδες. 
 Δελαβερίδης :Συμφωνώ με την αναβολή. Το θέμα πρέπει όμως να πάει στην 
επιτροπή τεχν. θεμάτων η οποία θα πρέπει να καλέσει το ΣΣ και τον  ενδιαφερόμενο 
και να έχει μία τεκμηριωμένη εισήγηση. Τότε θα λυθούν όλα. 
 Ποτουρίδης :Η άδεια υπάρχει. Μιλάμε για καθορισμό θέσης τοποθέτησης 
περιπτέρου. Εφόσον αποφασίσουμε εμείς η ΝΑ  ζητάει και τις θέσεις των υπολοίπων 
περιπτέρων αν υπάρχουν κι ανάλογα εγκρίνει ή όχι την εγκατάσταση  αυτού. 
 Να σας διαφυλάξω από 2 ζητήματα. 1)Για τις αποφάσεις των Σ.Σ. και το 
θεσμό. Παραπονιούνται τα Σ.Σ. στη διοίκηση του Δήμου ότι όποτε θέλουμε τ' ακούμε  
κι όποτε θέλουμε όχι. Κατά πως  μας βολεύει δηλ. η απόφαση που θέλουμε. 
 2)Δεν μπορεί η καταγγελία ενός πολίτη που κάνει στο ΔΣ και όχι στα αρμόδια 
όργανα. Υπάρχουν η οικον. εφορία, το τμ. εμπορίου, το τ.μ. εμπορίου και η Ν.Α. αν 
κάποιος πουλάει παράνομα τσιγάρα. Γιατί κ. Σουγιουλτζή τη φέρατε εδώ και μάλιστα 
κάποιοι την ενστερνίστηκαν και την αναμετέδωσαν χωρίς να ξέρουν το όνομα αυτού 
που καταγγέλλεται;  Γιατί δεν αναφέρετε το όνομα; Απόντος και του ΣΣ αυτό είναι 
και αντιδεοντολογικό. Μπορείτε να μου πείτε το όνομα κ. Κόλβατζη; 
 Κόλβατζης : Το Σ.Σ. όφειλε να ήταν παρών. Δεν φταιει ο κ. Σουγιουλτζής αν 
δεν είναι. 
 Ποτουρίδης :Εσείς που ενστερνιστήκατε την καταγγελία μπορείτε να μου 
πείτε το όνομα; 
 Κόλβατζης :Δεν την ενστερνίστηκα. Είναι επίσημο όργανο το Δ.Σ. και 
συνεπώς δεν γίνεται ανεύθυνα. 
 Πρόεδρος :Παρακαλώ. 



 Ποτουρίδης :Επειδή φοβάμαι ότι δεν θα υπάρχει και το όνομα. Αν υπάρχει να 
αναγνωσθεί με την ευθύνη αυτού που το καταγγέλλει. Αν δηλ. ο καταγγελλόμενος 
θελήσει να προβεί τα νόμιμα να προβεί. 
 Ισχύει η πρόταση που έκαναν προς το σώμα. Εάν ο αιτών θέλει το περίπτερο 
να στηθεί εκεί για να εξυπηρετήσει τους κατοίκους των εργ. κατοικιών υπάρχει 
χώρος εντός του οικισμού. Ας ζητήσει την αναβολή για να επιλέξει έναν χώρο και να 
έρθει με νέα πρόταση. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 
 Κουρουζίδης :Όταν τοποθετούμαι σε αποφάσεις των Σ.Σ. δεν το κάνω όποτε 
με βολεύει ή όχι. Απλά λέω ότι το ΣΣ δεν λειτούργησε σωστά και θα πρέπει το Δ.Σ. 
ως ανώτερο όργανο που είναι σε κάποιες  περιπτώσεις να προστατεύει και τα Σ.Σ.Με 
την  έννοια της προστασίας έκανα αυτή την παρέμβαση. 
 Σκουμπόπουλος :Με κάλυψε ως προς αυτό το θέμα ο κ. Κουρουζίδης. 
Οφείλουμε ως Δ.Σ., εφόσον μεταβιβάσαμε αυτή την αρμοδιότητα στα Σ.Σ., να 
σεβόμαστε και τις αποφάσεις τους.Αλλά δεν είναι θεοί. Μπορεί να κάνουν και λάθος. 
Έχουμε το δικαίωμα να επιστρέψουμε μία εισήγησή τους και να πούμε συμπληρώστε 
την διότι είναι ελλειπής αυτή η απόφαση. Πρέπει να μάθουμε που είναι αυτές οι 4 
άδειες, ποιοί τις έχουν, τι κατ/ματα έχουν και τι πωλούν σ΄αυτά. 
 Δεν έχει χορηγηθεί η άδεια από τη ΝΑ. Είμαστε στη φάση της σύμφωνης 
γνώμης του Δήμου και της ένωσης αναπήρων. Μπερδεύει ίσως την ακριβή θέση του 
περιπτέρου που την έχει μετά  η τεχνική υπηρεσία του Δήμου που μετά την έκδοση 
της άδειας υποδεικνύει την ακριβή θέση σε συνεργασία και με την Τροχαία για να 
λύνονται κυκλοφοριακά ζητήματα. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει πρώτα η πρόταση της αναβολής με όσα ακούστηκαν. 
 Δελαβερίδης :Κι εγώ ζήτησα αναβολή αλλά για να πάει στην επιτροπή 
τεχνικών. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει όμως ένα ζήτημα της αναβολής ή όχι. Εάν συζητηθεί θα 
μπει  και η πρότασή σας. 
 Δελαβερίδης:Συμφωνώ. 
 Πρόεδρος:Επί της αναβολής με όσα ακούστηκαν, ποιοι συνάδελφοι  
συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 23 σύμβουλοι: 
Ι.Κουρουζίδης, Κ.Πουλασουχίδης, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, Κ.Κόλβατζης, 
Κ.Βαφείδης, Γ.Ουρσουζίδης, Σ.Γεωργιάδης, Ι.Τριανταφυλλίδης, Π.Πιτούλιας, 
Α.Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ.Σκουμπόπουλος, Χ.Γεωργιάδης, Β.Γιαννουλάκης, 
Σ.Παναγιωτίδης, Λ.Τσαβδαρίδης, Θ.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Ε.Λευκοπούλου, 
Ι.Ακριβόπουλος, Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή, Ε.Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Μ.Γαβρίδης, Κ.Ασλάνογλου, Α.Ταραλάς. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από Σεπτέμβριος '99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το με αριθ. 2804/6-8-98 έγγραφο της Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας. 
3.- Το αρ. 29/10-9-98 πρακτικό του Σ.Σ. 7ης Συνοικίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1416/84. 
 

Αποφασίζει  

 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 1ου θέματος «Εκδοση απόφασης Δ.Σ 
σχετικά με εισήγηση 7ου Σ.Σ. για καθορισμό θέσης τοποθέτησης περιπτέρου του Γ. 
Σουγιουλτζή» προκειμένου αυτό να επαναπεμφθεί στο Σ.Σ. της 7ης Συνοικίας και να 
επανέλθει με νέα τεκμηριωμένη εισήγηση σε συνεργασία και με το Τμ. Τροχαίας και 
την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 



 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    120 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Α. Δελαβερίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Δ.  Πέτκος Λ. Τσαβδαρίδης 
 Κ. Κόλβατζης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Σ. Γεωργιάδης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Ι. Τριανταφυλλίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Π.  Πιτούλιας Ε. Κουκουρδής 
 Α.  Κεσίδης Γ.  Μανακούλης 
 Α. Σουμελίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
     
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 16-4-1999 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 


